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Marie Ljungberg Schött (M) 
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ordförande Ulf Fridebäck (FP), t f stadsdirektör Staffan Ingvarsson samt kansli-

chef Helena Widegren närvarande. 
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§ 1   

Justering 

 

Förste vice ordföranden Ann-Katrin Åslund (FP) och Tomas Rudin (S) utsågs att 

tillsammans med ordföranden Sten Nordin (M) justera dagens protokoll. 

Justering äger rum tisdagen den 31 maj 2011.  

 

 

§ 2  

Rapport över inkomna ärenden 

 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit under tiden  

29/4 - 5/5 2011 anmäldes (bilaga 8:1).  

 

 

§ 3  

Bidrag för information och utbildning av nämndemän 

Skrivelse från Nämndemannaföreningen vid Solna tingsrätt 

Skrivelse från Södertörns Nämndemannaförening 

Dnr 019-2961/2010, 019-793/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om bidrag för information och utbild-

ning av nämndemän.  

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:83.  

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

1. Nämndemannaföreningen vid Solna tingsrätt får bidrag med 135 000 

kronor till utbildning av Stockholms stad utsedda nämndemän. Finan-

siering om 0,2 mnkr sker ur Central medelsreserv: 2. Till kommun-

styrelsens förfogande i 2011 års budget och redovisas under Kommun-

fullmäktige m.m.  

2. Nämndemannaföreningen vid Södertörns tingsrätt får bidrag med 94 500 

kronor till utbildning av Stockholms stad utsedda nämndemän. 

Finansiering om 0,1 mnkr sker ur Central medelsreserv: 2. Till 

kommunstyrelsens förfogande i 2011 års budget och redovisas under 

Kommunfullmäktige m.m. 
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§ 4  

Revidering av avgifter för upplåtelse av offentlig plats 

Förslag från trafik- och renhållningsnämnden 

Dnr 109-2453/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett förslag från trafik- och renhållningsnämnden 

om revidering av avgifter för upplåtelse av offentlig plats. 

 

Borgarrådet Hamilton (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:97.  

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Reviderade avgifter för upplåtelse av offentlig plats fastställs enligt bilaga 

till utlåtandet, att gälla från och med det första månadsskiftet efter att 

kommunfullmäktiges beslut vunnit laga kraft. 

2. Med ändring av trafik- och renhållningsnämndens förslag bibehålls  

regleringen med återbetalning med 50 % av avgifterna vid avetablering 

om tillståndshavaren uppfyllt i givet tillstånd angivna villkor samt erlagt 

samtliga avgifter till kontoret i tid i enlighet med kommunfullmäktiges 

beslut den 7 juni 2004, § 21.  

3. Avgifter för upplåtelse av offentlig plats räknas upp årligen med föränd-

ringen i konsumentprisindex och fastställs i samband med stadens budget 

för nästkommande år, med start från budget för 2012. Maj månad 2010 

fastställs som basmånad för indexuppräkningen.  

4. Trafik- och renhållningsnämnden ges i uppdrag att se över systemet med 

återbetalning och avgiftsreduktion för byggetableringar i syfte att göra det 

mer transparent och enklare att administrera. 

 

 

§ 5  

Friluftssamverkan i Stockholm 

Skrivelse från Emilia Hagberg och Åsa Romson (båda MP) 

Dnr 328-2619/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en skrivelse från Emilia Hagberg och Åsa 

Romson (båda MP) i vilken de bl.a. föreslår att staden tillsammans med andra 

kommuner i Stockholms län tar initiativ till Friluftssamverkan i Stockholm. 

 

Borgarrådet Kevius (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:84. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag. 
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Emilia Hagberg (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i promemoria 2011:84.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i promemoria 2011:84. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Skrivelse från Emilia Hagberg och Åsa Romson (båda MP) om ”Frilufts-

samverkan i Stockholm” anses besvarad med vad föredragande borgarrådet 

anför i promemorian. 

 

Reservationer 

 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till Emilia Hagbergs 

yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 6  

Antidopning Sverige. En ny väg för arbetet mot dopning (SOU 2011:10) 

Remiss från Kulturdepartementet 

Dnr 001-581/2011 

Skrivelse 46 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Kulturdepartementet av betänkan-

det Antidopning Sverige. En ny väg för arbetet mot dopning.  

 

Borgarrådet Kevius (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:85. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Som svar på remissen ”Antidopning Sverige. En ny väg för arbetet mot 

dopning” (SOU 2011:10) hänvisas till promemorian. 

 

Det antecknades till protokollet att Miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande. 

 

Beslutet i ärendet justerades omedelbart. 
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§ 7  

Arkitekttävling med förslag på lösningar på tillgängligheten för funktions-

hindrade och äldre i trevåningshus utan hiss 

Skrivelse från Margareta Olofsson (V) 

Dnr 309-4071/2003 

 

Kommunstyrelsen behandlade en skrivelse från Margareta Olofsson (V) i vilken 

hon föreslår att staden ska utlysa en arkitekttävling med förslag på lösningar för 

bättre tillgänglighet för äldre och handikappade.  

 

Borgarrådet Kevius (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:86. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Rudin (S) yrkade bifall till Socialdemokraternas reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i promemoria 2011:86. 

 

Emilia Hagberg (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i promemoria 2011:86.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i promemoria 2011:86. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Skrivelse från Margareta Olofsson (V) om ”Arkitekttävling med förslag på 

lösningar på tillgängligheten för funktionshindrade och äldre i trevåningshus 

utan hiss” anses besvarad med vad föredragande borgarrådet anfört i  prome-

morian. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Rudin samt Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) 

hänvisade till borgarrådet Rudins yrkande.  

 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till Emilia Hagbergs 

yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  
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§ 8  

Exploatering av skolgårdar 

Motion 2009:36 

Dnr 322-1994/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Yildiz Kafkas och Cecilia 

Obermüller (båda MP) i vilken de föreslår att exploatering av stadens skolgårdar 

ska stoppas och att insatser istället bör göras för att utveckla dessa.  

 

Borgarrådet Edholm (FP) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:102. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Rudin (S) yrkade bifall till Socialdemokraternas reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2011:102. 

 

Emilia Hagberg (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2011:102. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i utlåtande 2011:102. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2009:36) av Yildiz Kafkas och Cecilia Obermüller (båda MP) om 

”Exploatering av skolgårdar” anses besvarad med vad som anförs i utlåtandet. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Rudin samt Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) 

hänvisade till borgarrådet Rudins yrkande.  

 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till Emilia Hagbergs 

yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  
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§ 9  

Gör skolorna i staden tryggare 

Motion 2010:17 

Dnr 322-1596/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Ylva Wahlström (MP) i vilken hon 

föreslår att utbildningsnämnden får i uppdrag att kartlägga behov samt ta initia-

tiv för att göra skolorna i staden tryggare.  

 

Borgarrådet Edholm (FP) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:103. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Rudin (S) samt Emilia Hagberg (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets 

reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2011:103. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i utlåtande 2011:103. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2010:17) av Ylva Wahlström (MP) om ”Gör skolorna i staden 

tryggare” anses besvarad med vad som anförs i utlåtandet. 

 

Reservationer  

 

Borgarrådet Rudin, Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) samt 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till borgarrådet Rudins 

och Emilia Hagbergs gemensamma yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 10  

Ta fram en strategi så fler skolor kan laga mat i det egna köket 

Skrivelse från Yvonne Ruwaida (MP) 

Dnr 322-703/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade en skrivelse från Yvonne Ruwaida (MP) i vilken 

hon föreslår att en strategi tas fram så fler skolor kan laga mat i det egna köket. 
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Borgarrådet Edholm (FP) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:87. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Emilia Hagberg (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i promemoria 2011:87. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i promemoria 2011:87. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande. 

Skrivelsen från Yvonne Ruwaida (MP) om ”Ta fram en strategi så fler skolor 

kan laga mat i det egna köket” anses besvarad med vad föredragande borgar-

råd anfört. 

 

Reservationer 

 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till Emilia Hagbergs 

yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 11  

Ombyggnad av bostadshusen i miljonprogrammet 

Skrivelse från kommunstyrelsens handikappråd 

Dnr 302-174/2005 

 

Kommunstyrelsen behandlade en skrivelse från kommunstyrelsens handikappråd 

angående ombyggnad av bostadshusen i miljonprogrammet. 

 

Borgarrådet Larsson (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:88. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i promemoria 2011:88. 
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Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Skrivelse från kommunstyrelsens handikappråd om ”Ombyggnad av 

bostadshusen i miljonprogrammet” anses besvarad med vad som anförs i 

promemorian.  

 

Reservation 

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Särskilt uttalande 

 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till Miljöpartiets 

särskilda uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas i promemoria 

2011:88. 

 

 

§ 12  

Koncentration av miljöprövningsdelegationerna 

Remiss från Miljödepartementet 

Dnr 001-508/2011 

Skrivelse 47 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Miljödepartementet av Koncen-

tration av miljöprövningsdelegationerna. 

 

Borgarrådet Ankersjö (C) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:89. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Som svar på remissen ”Koncentration av miljöprövningsdelegationerna” 

hänvisas till promemorian. 

 

Beslutet i ärendet justerades omedelbart.  
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§ 13  

Kostnadseffektivisering för boende i privata företag/organisationers lägen-

heter 

Motion 2009:47 

Dnr 325-2496/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Malte Sigemalm (S) i vilken han 

bl.a. yrkar att kommunfullmäktige ges en redovisning om vilka företag/orga-

nisationer som staden nyttjar och hur stora summor som utbetalas till respektive 

stadsdel.  

 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:104. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Rudin (S) yrkade bifall till Socialdemokraternas reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2011:104. 

 

Emilia Hagberg (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2011:104. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i utlåtande 2011:104. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2009:47) av Malte Sigemalm (S) om ”Kostnadseffektivisering för 

boende i privata företag/organisationers lägenheter” anses besvarad med 

hänvisning till vad som sagts i utlåtandet. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Rudin samt Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) 

hänvisade till borgarrådet Rudins yrkande.  

 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till Emilia Hagbergs 

yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  
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§ 14  

Avbryta hyreshöjningarna i gruppbostäder enligt LSS 

Skrivelse från Stefan Nilsson och Ylva Wahlström (båda MP) 

Dnr 326-319/2009 

 

Kommunstyrelsen behandlade en skrivelse från Stefan Nilsson och Ylva 

Wahlström (båda MP) i vilken de yrkar att Stockholms stad, genom kommun-

styrelsen avbryter hyresrevideringen i gruppbostäder enligt LSS i avvaktan på 

den nya LSS-lagstiftningen. 

 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:90. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag. 

 

Emilia Hagberg (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i promemoria 2011:90. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i promemoria 2011:90. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

Skrivelse från Stefan Nilsson och Ylva Wahlström (båda MP) om ”Avbryta 

hyreshöjningar i gruppbostäder enligt LSS” besvaras med vad som anförs i 

promemorian. 

 

Reservationer 

 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till Emilia Hagbergs 

yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Särskilt uttalande  

 

Borgarrådet Rudin samt Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) 

hänvisade till Socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen 

som redovisas i promemoria 2011:90.  
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§ 15  

Bevarande av den gamla brandstationen i Midsommarkransen och fylla den 

med kultur 

Motion 2010:19 

Dnr 328-1598/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Ylva Wahlström m.fl. (MP) i vilken 

de föreslår att Stockholms stad bevarar den gamla brandstationen och rustar den 

till ett kulturhus.  

 

Borgarrådet Sjöstedt (FP) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:105. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Rudin (S) yrkade bifall till Socialdemokraternas reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande 2011:105. 

 

Emilia Hagberg (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2011:105. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i utlåtande 2011:105. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Motion (2010:19) av Ylva Wahlström m.fl. (MP) om ”Bevarande av den 

gamla brandstationen i Midsommarkransen och fylla den med kultur” anses 

besvarad med hänvisning till vad som anförs i utlåtandet. 

 

Reservationer 

 

Borgarrådet Rudin samt Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) 

hänvisade till borgarrådet Rudins yrkande.  

 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till Emilia Hagbergs 

yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  
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§ 16  

Rapport över inkomna ärenden 

 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit under tiden  

6/5 - 12/5 2011 anmäldes (bilaga 8:2).  

 

 

§ 17  

Redovisning av motioner, inlämnade före den 30 juni 2010, som inte 

behandlats av kommunstyrelsen 

Dnr 019-784/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om redovisning av motioner, inläm-

nade före den 30 juni 2010, som inte behandlats av kommunstyrelsen. 

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:100. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Redovisningen av motioner, inlämnade före den 30 juni 2010, som inte 

behandlats av kommunstyrelsen godkänns. 

 

 

§ 18  

Förordnande av förvaltningschef 

Dnr 211-225/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om förordnande av förvaltningschef 

med placering vid Älvsjö stadsdelsförvaltning.  

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:91. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

1. Lars Arvidsson förordnas som förvaltningschef med placering vid Älvsjö 

stadsdelsförvaltning fr.o.m. 2011-08-01 t.o.m. 2016-07-30. 

2. Lön och anställningsvillkor fastställs av stadsdirektören. 
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§ 19  

Förordnande av förvaltningschef 

Dnr 211-225/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om förordnande av förvaltningschef 

med placering vid trafikkontoret.  

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:92. 

 

Kommunstyrelsen beslutade utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

1. Per Anders Hedkvist förordnas som förvaltningschef med placering vid 

trafikkontoret fr.o.m. 2011-07-01 t.o.m. 2016-06-30. 

2. Lön och anställningsvillkor fastställs av stadsdirektören. 

 

 

§ 20  

Delegationsordning för stadsledningskontoret, KF/KS kansli, rotlar och 

partikanslier 

Dnr 013-938/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om delegationsordning för stadsled-

ningskontoret, KF/KS kansli, rotlar och partikanslier. 

 

Borgarrådet Nordin (M) hade redovisat ärendet i promemoria 2011:93. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag. 

 

Borgarrådet Rudin (S) och Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Social-

demokraternas reservation i borgarrådsberedningen avseende punkt 1 i borgar-

rådsberedningens förslag till beslut som redovisas i promemoria 2011:93. 

 

Ordföranden tog först upp borgarrådet Rudins och Ann-Margarethe Livhs 

gemensamma återremissyrkande, som ordföranden instämde i. Kommun-

styrelsen beslutade utan omröstning att återremittera punkt 1. 

 

Kommunstyrelsen beslutade därefter utan omröstning att bifalla borgarråds-

beredningens förslag avseende punkterna 2-11.  
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade följande.  

1. Kommunstyrelsen återremitterar borgarrådsberedningens förslag om 

delegation till ordföranden att besluta på kommunstyrelsens vägnar i 

ärenden som är så brådskande att kommunstyrelsens avgörande inte kan 

avvaktas.  

2. Listade ärenden och ärendegrupper i bilaga 1 till promemorian, delegeras 

till förvaltningschefen. 

3. Förvaltningschefen får rätt att vidaredelegera listade ärenden och ärende-

grupper i bilaga 1, till promemorian, till annan anställd. 

4. Listade ärenden och ärendegrupper i bilaga 2 till promemorian, delegeras 

till kommunstyrelsens ordförande respektive stadsdirektören. 

5. Listade ärenden och ärendegrupper i bilaga 3 till promemorian, delegeras 

till finansborgarrådet, kommunstyrelsens 2:e vice ordförande (S) samt 

stadssekreteraren. 

6. Listade ärenden och ärendegrupper i bilaga 4, till promemorian, delegeras 

till finansborgarrådet, borgarråd, gruppledare respektive kanslichefer. 

7. Anmälan av besluten ska göras omedelbart av delegaten till kommunsty-

relsen om det inte står annan tidsangivelse i delegationsförteckningen. 

8. Vid stadsdirektörens frånvaro träder i första hand biträdande stadsdirektör 

Staffan Ingvarsson in och i andra hand biträdande stadsdirektör Gunnar 

Björkman. Om båda dessa är frånvarande har stadsdirektören rätt att utse 

vikarie enligt punkt 203 i bilaga 1 till promemorian. 

9. Vid stadssekreterarens frånvaro träder vice stadssekreteraren in. Om 

denna är frånvarande har stadssekreteraren rätt att utse vikarie enligt punkt 

203 i bilaga 1 till promemorian. 

10. Inköp upp till ett belopp om 100 000 kronor behöver inte anmälas till 

kommunstyrelsen. 

11. Denna delegationsordning ersätter Delegationsordning för stadslednings-

kontoret, KF/KS kansli, rotlar och partikanslier (dnr 013-2785/2010) som 

kommunstyrelsen beslutade om den 16 mars 2011. 

 

 

§ 21  

Ombyggnad av trafikplats Lindhagensgatan på Kungsholmen 

Genomförandebeslut 

Dnr 314-2822/2010 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett genomförandebeslut om ombyggnad av trafik-

plats Lindhagensgatan på Kungsholmen.  

 

Borgarråden Nordin och Hamilton (båda M) hade redovisat ärendet i utlåtande 

2011:101. 
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Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Emilia Hagberg (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2011:101. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i utlåtande 2011:101. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

1. Genomförandeavtal mellan Stockholms stad och Trafikverket avseende 

ombyggnad av trafikplats Lindhagensgatan, godkänns, bilaga 3 till 

utlåtandet. 

2. Samordningsavtal mellan Stockholms stad, AB Storstockholms 

Lokaltrafik och Trafikverket avseende ombyggnad av trafikplats Lind-

hagensgatan, godkänns, bilaga 4 till utlåtandet. 

3. Investeringsutgifter till följd av investeringar i stadens egna anläggningar 

om 46,0 miljoner kronor ska inrymmas i exploateringsnämndens investe-

ringsbudget för 2011 och kommande år.  

4. Stadens kostnad om 354,0 miljoner kronor för medfinansiering av trafik-

plats Lindhagensgatan, där Trafikverket är huvudman, finansieras genom 

att ta i anspråk av staden avsatta medel i tidigare bokslut för infrastruktu-

rella åtgärder. 

5. Tillkommande drift-, underhålls- och kapitalkostnader för exploaterings-

nämnden, trafik- och renhållningsnämnden och Kungsholmens stadsdels-

nämnd får beaktas i nämndernas budget för kommande år. 

 

Reservationer 

 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till Emilia Hagbergs 

yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Särskilt uttalande  

 

Borgarrådet Rudin samt Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) 

hänvisade till Socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen 

som redovisas i utlåtande 2011:101. 
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§ 22  

Detaljplan för Kristinebergsmotet (Trafikplats Lindhagensgatan) i stads-

delarna Kristineberg och Stadshagen, Dp 2003-16067-54  

Dnr 311-934/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om detaljplan för Kristinebergsmotet i 

stadsdelarna Kristineberg och Stadshagen. 

 

Borgarrådet Kevius (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:98. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Emilia Hagberg (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2011:98. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i utlåtande 2011:98. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Detaljplanen för Kristinebergsmotet (Trafikplats Lindhagensgatan) i stads-

delarna Kristineberg och Stadshagen, Dp 2003-16067-54, antas. 

 

Reservationer 

 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till Emilia Hagbergs 

yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Särskilt uttalande  

 

Borgarrådet Rudin samt Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) 

hänvisade till Socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen 

som redovisas i utlåtande 2011:98. 

 

 

§ 23  

Detaljplan för Vattenfallet 2 m.m. i stadsdelen Råcksta, Dp 2009-01446-54 

Dnr 311-953/2011 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om detaljplan för Vattenfallet 2 i 

stadsdelen Råcksta. 
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Borgarrådet Kevius (M) hade redovisat ärendet i utlåtande 2011:99. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Emilia Hagberg (MP) yrkade bifall till Miljöpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande 2011:99. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) yrkade bifall till Vänsterpartiets reservation som redo-

visas i utlåtande 2011:99. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslutade kommunstyrelsen utan omröst-

ning bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande. 

Detaljplanen för Vattenfallet 2 m.m. i stadsdelen Råcksta, Dp 2009-01446-

54, antas. 

 

Reservationer 

 

Emilia Hagberg och Stefan Nilsson (båda MP) hänvisade till Emilia Hagbergs 

yrkande.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Särskilt uttalande  

 

Borgarrådet Rudin samt Olle Burell och Maria Östberg Svanelind (alla S) 

hänvisade till Socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen 

som redovisas i utlåtande 2011:99. 

 

 

§ 24  

Remittering av motioner 

 

Kommunstyrelsens promemoria av den 18 maj 2011 om remittering av motioner  

behandlades. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade att 

godkänna de föreslagna remitteringarna enligt nedanstående med tillägget att 

motion 2011:36 också remitteras till SKTF, Kommunal, SACO och 

Lärarförbundet.  
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Motion Rotel Föredragande borgarrådens förslag 

Motion (2011:36) av Ann-Margarethe Livh (V) 

om genomförande av en jämställdhetsanalys 

och upprättande av ett jämställdhetsbokslut för 

att Stockholm ska bli jämställt 

Dnr 222-1065/2011 

 

I SKTF, Kommunal, SACO och 

Lärarförbundet och SLK 

fys 2011-06-13 

Motion (2011:37) av Jan Valeskog (S) om 

utveckling av Jämför Service för skolorna i 

Stockholm 

Dnr 322-1066/2011 

 

IV UtbN fys 2011-08-31 och SLK fys 

2011-09-14 

Motion (2011:38) av Jan Valeskog (S) om 

införande av obligatorisk matavfallsinsamling i 

Stockholm 

Dnr 303-1067/2011 

 

II TRN, MHN, SDN Hässelby-

Vällingby, Norrmalm, Farsta och 

SLK fys 2011-09-30  

 

 

§ 25  

Nominering av ledamöter från Stockholms kommun i Mälardalsrådets 

utskott 

Val-PM 2011:7 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om nominering av ledamöter från 

Stockholms kommun i Mälardalsrådets utskott.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutade att 

för tiden till och med ordinarie rådsstämma 2015 utse nedanstående 

ledamöter  

 

Per Ankersjö (C) i Miljöutskottet 

Daniel Valiollahi (M) i Miljöutskottet 

Ariane Buquet Pousette (M) i Kulturutskottet  

Christina Elffors Sjödin (M) i Näringslivs- och Fou-utskottet 

Annika Davidsson (M) i Planerings- och trafikutskottet 

 

 

§ 26  

Avsägelser och fyllnadsval 

Memorial 2011:13 

 

Kommunstyrelsen behandlade memorial 2011:13 om avsägelser och fyllnadsval. 
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Beslut 

 

Memorialet överlämnades till valberedning och kommunfullmäktige.  

 

 

§ 27  

Skrivelse om SHIS bostäder i Blackeberg 

Dnr 023-1250/2011 

 

Roger Mogert (S) hade lämnat in en skrivelse i vilken han hemställer att 

kommunstyrelsen får en redovisning för hur respektive familjs boende kan 

ordnas av staden vid rivning av Stiftelsen Hotellhem i Stockholms bostäder i 

Blackeberg. 

 

Skrivelsen överlämnades till berörd rotel för beredning. 

 

 

§ 28  

Skrivelse om en redogörelse för stadens beredskap för havsnivåhöjningar 

och planerade åtgärder för att minska dess konsekvenser 

Dnr 303-1249/2011 

 

Tomas Rudin (S) hade lämnat in en skrivelse i vilken han bl.a. hemställer att 

staden skyndsamt gör en redogörelse för stadens beredskap för havsnivåhöj-

ningar och planerade åtgärder för att minska dess konsekvenser. 

 

Skrivelsen överlämnades till berörd rotel för beredning.  

 

 

§ 29  

Skrivelse om läsplattor för effektivitet och minskad miljöpåverkan 

Dnr 019-1239/2011 

 

Per Bolund (MP) hade lämnat in en skrivelse i vilken han föreslår att 

stadsledningskontoret undersöker möjligheterna att införa läsplattor i 

Stockholmspolitiken. 

 

Skrivelsen överlämnades till berörd rotel för beredning. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Ylva Tengblad 

 


